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Eladó Családi ház, 48 m2, 450 m2 telek, Csokonyavisonta
14 990 000 Ft ( ~36 209 € )

Eladó egy teljesen felújított kis házikó Csokonyavisontán!

Adatlap sorszáma: #696900374

Szobák: 1 + 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Klímás hűtés-fűtés

Építés éve: 1990

Felújítás éve: 2023

Kilátás: Udvari

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Internet: Optikai

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: E

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Nyaralót keres, vagy talán egy kis otthont állandó lakhatásra?

Nem szeretne bajlódni a felújítással? Esetleg egy befektetést szeretne, ami nem

igényel nagy energia ráfordítást? Akkor ne keressen tovább, hiszen megtalálta!

Ez a remek kis házikó Csokonyavisontán a fürdőtől körülbelül 300 méterre

helyezkedik el. Kiválóan alkalmas üdülésre vagy folyamatos tartózkodásra is. A

telek mérete is egészen apró, így nem kell túl sokat bajlódni a tereprendezéssel

és fűnyírással, de pont elegendő hely marad egy kiülő, egy grillező, garázs vagy

virágoskert létesítésére. Az épület téglából készült és teljesen fel lett újítva. A

komplett tetőszerkezet új, a nyílászárók hőszigeteltek, a víz, szennyvíz és

villanyvezetékek is cserélve lettek. A külső falak szintén szigetelve lettek. A

fűtésről klíma gondoskodik, de igény szerint kandallóval is fűthet, ha a már

meglévő kéményt ismét üzembe helyezi. A melegvizet villanybojler biztosítja. A

kis alapterülethez képest a terek maximálisan ki lettek használva, így kettő

külön bejáratú szoba is kialakításra került. Az ingatlan tehermentes, 1/1

tulajdon. Nem lakott, így azonnal birtokba vehető. 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Sind Sie auf der Suche nach einem Ferienhaus oder vielleicht einer kleinen

Wohnung als Dauerwohnsitz?

Sie wollen sich nicht die Mühe machen, zu renovieren? Vielleicht möchten Sie

eine Investition tätigen, die nicht viel Energie erfordert? Dann suchen Sie nicht

weiter, Sie haben es gefunden! Dieses tolle kleine Häuschen befindet sich in

Csokonyavisontá, etwa 300 Meter vom Heilbad entfernt. Es ist perfekt für einen

Urlaub oder einen dauerhaften Aufenthalt. Die Größe des Grundstücks ist auch

recht klein, so dass Sie sich nicht zu sehr um die Landschaftsgestaltung und das

Mähen kümmern müssen, aber es gibt gerade genug Platz für eine Sitzecke,

einen Grill, eine Garage oder einen Blumengarten. Das Gebäude ist aus Ziegeln

gebaut und wurde komplett renoviert. Das Dach ist komplett neu, die Fenster

sind isoliert, und die Wasser-, Abwasser- und Stromleitungen wurden erneuert.

Die Außenwände wurden ebenfalls isoliert. Die Heizung ist klimatisiert, aber Sie

können auch einen Kamin haben, wenn Sie den vorhandenen Schornstein wieder

einbauen. Die Warmwasserversorgung erfolgt über einen Elektroboiler. Die

kleine Grundfläche wurde maximal ausgenutzt, mit zwei Räumen mit separaten

Eingängen. Die Immobilie ist 1/1-Eigentum. Es ist unbewohnt, kann also sofort

bezogen werden. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Bitte rufen Sie uns an, um weitere

Informationen zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir

können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Are you looking for a holiday home or perhaps a small home for permanent

residence?

Don't want to bother renovating? Maybe you want an investment that doesn't

require a lot of energy? Then look no further, you have found it! This great little

cottage is located in Csokonyavisontá, about 300 metres from the spa. It is

perfect for a holiday or a permanent stay. The size of the plot is also quite small,

so you don't have to bother too much with landscaping and mowing, but there is

just enough space for a sitting-out area, a barbecue, a garage or a flower

garden. The building is made of brick and has been completely renovated. The

roof is completely new, the windows are insulated, and the water, sewage and

electricity pipes have been replaced. The external walls have also been

insulated. The heating is air-conditioned, but you can also have a fireplace if you

wish, if you put the existing chimney back in. Hot water is provided by an

electric boiler. The small floor space has been used to the maximum, with two

rooms with separate entrances. The property is 1/1 freehold. It is unoccupied, so

it can be occupied immediately. 

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


